
To avoid errors and save valuable time, please read these instructions before installing your external rechargeable battery pack.
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Thank you for purchasing an External Rechargeable Li-ion Battery Pack. All of the required installation components are enclosed in your package along 
with these instructions. Please thoroughly review these instruction before beginning the installation.

•	 Be certain you have the correct Somfy plug-in charger for your battery pack (see Ref/fig below #9025166) 
•	 Battery should be charged completely prior to installation.
•	 Ensure you comply with the recharging instructions. 
•	 The optimum recharging temperature is between 32°F and 113°F.
•	 Do not disassemble or alter the battery.
•	 Must only be used with Somfy External Battery WireFree motors (refer to the motor instructions for programing).
•	 Do not use or install this product outdoors.
•	 Product must never be dropped, immersed in water or exposed to flammable materials.
•	 Battery pack should always be replaced with Somfy certified replacement.

A) With a wall/ceiling bracket.

B) With a headrail mounting bracket.

Somfy® External Li-ion Rechargeable Battery Pack

Accessories:

1 Battery (1 Pair) of Wall/Ceiling Mount Brackets
(1 Pair) of Headrail Mount Brackets

(1 Pair) of screws and mounting anchors

Charger with 6ft Cable 
#9025166

8” Charger External Cable 
#9021131 

(Wood & Fauxwood Blinds Only)

94.5” Charger Extension Cable 
#9021016

Motor Extension Cable 
10” - #9018623
48” - #9016736 
96” - #9018624

External Li-ion Rechargeable Battery Pack #9021217 items include:

QUICK GUIDE

GETTING STARTED

Mounting Methods



Note: When using tubular motors with LED indicator on the motorhead LED  
will slowly blink (red) when battery requires charging.

STEP 1
If battery pack charging port  is accessible simply plug charger into  
battery pack charging port and skip to STEP 4. If battery charging port  
is not accessible, follow STEP 2.  
NOTE: Using battery charging accessory (Ref. 9021131 or 9021016) 
illustrated above can facilitate access to the battery pack charging port.

STEP 3
Attach small connector from wall charger to charging port of battery pack.

STEP 2
Disconnect battery pack cable connector from motor cable connector,  
then simply remove battery pack from brackets to charge.

STEP 4
Plug Wall charger into a nearby electrical outlet. The LED indicator 
will illuminate RED while battery is charging.

STEP 5
Once LED illuminates GREEN, battery is fully charged. 
Disconnect wall charger connector from battery charging port, 
then remove wall charger from electrical outlet.

STEP  6
If battery was removed from brackets for charging, simply reinstall 
battery pack into mounting brackets.

STEP 7
Reconnect battery pack cable connector to motor cable connector.

STEP 8
Manage the placement of all cords making certain they do not  
interfere with movement of window covering. Be certain motor  
antenna is exposed for optimal radio performance.

Charging Port

Connection to Motor

     

Immediately remove this product if a cord longer than 22 cm or a loop 
exceeding 44 cm around becomes accessible. Rev 7/21 Print 7/21

WARNING

RISQUE D’ÉTRANGLEMENT– 
Les enfants en bas âge MISE EN GARDE

peuvent s’étrangler avec des cordes. Enlevez immédiatement ce produit si une 
corde mesurant plus de 22 cm devient accessible ou si le contour d’une boucle de 
plus de 44 cm devient accessible. 

STRANGULATION HAZARD – 
Young chidren can be strangled by cords. 

CHILD SAFETY

Charging Li-ion Battery Pack



Pour éviter les erreurs et vous faire gagner du temps, veuillez prendre le temps de lire les instructions avant d’installer votre pile externe rechargeable.
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Merci pour votre achat de la pile Li-on externe rechargeable. Tous les composants d’installation requis sont compris dans votre paquet accompagné 
de ces instructions. Veuillez réviser précisément ces instructions avant de commencer l’installation.  

•	 Assurez-vous que vous disposez du chargeur enfichable Somfy adapté à votre batterie (voir Réf / fig ci-dessous # 9025166)
•	 La batterie doit être complètement chargée avant l’installation.
•	 Assurez-vous de respecter les instructions de recharge.
•	 La température de recharge optimale se situe entre 32 ° F et 113 ° F.
•	 Ne démontez pas et ne modifiez pas la batterie.
•	 Ne doit être utilisé qu’avec les moteurs Somfy External Battery WireFree (se référer à la notice moteur pour la programmation).
•	 N’utilisez pas et n’installez pas ce produit à l’extérieur.
•	 Le produit ne doit jamais être échappé, immergé dans l’eau ou exposé à des matériaux inflammables.
•	 La batterie doit toujours être remplacée par une batterie de rechange certifiée Somfy.

A) Avec un support mural / plafond.

B) Avec un support de montage sur  
    le rail supérieur.

Pile Li-on rechargeable externe de Somfy®

Accessoires:

1 batterie (1 paire) de supports de montage mural / plafond 
(1 paire) de supports de montage sur rail
(1 paire) de vis et ancrages de montage

Chargeur avec 6 pieds. Câble 
#9025166

Câble d’extension de  
chargeur de 8 po  

#9021131 
(stores en bois et faux bois seulement)

Câble d’extension de chargeur 94,5 po 
#9021016

Câbles d’extension de moteur
10” - #9018623
48” - #9016736 
96” - #9018624

Pack batterie Li-ion externe # 9021217 éléments inclus:

GUIDE RAPIDE 

PREMIERS PAS

Méthodes de montage:



REMARQUE: Lors de l’utilisation de moteurs tubulaires avec indicateur LED  
la LED de la tête de moteur clignote lentement (rouge) lorsque la batterie doit 
être rechargée.

1020969 Rév 04/22  

ÉTAPE 1
Si le port de charge de la batterie est accessible, branchez simplement le  
chargeur dans le port de charge de la batterie (voir fig.1) et passez à l’ÉTAPE 4. 
Si le port de charge de la batterie n’est pas accessible, suivez l’ÉTAPE 2. 

REMARQUE: l’utilisation de l’accessoire de charge de batterie (Réf.9021131 ou 
9021016) illustré ci-dessus peut faciliter l’accès au port de charge de la batterie.

ÉTAPE 3
Fixez le petit connecteur du chargeur mural au port de charge de la batterie.

ÉTAPE 2
Débranchez le connecteur du câble du bloc-batterie du connecteur du  
câble du moteur, puis retirez simplement le bloc-batterie des supports pour  
le charger.

ÉTAPE 4
Branchez le chargeur mural sur une prise électrique à proximité. L’indicateur 
LED s’allumera en ROUGE pendant le chargement de la batterie.

ÉTAPE 5
Une fois que la LED s’allume en VERT, la batterie est complètement chargée. 
Débranchez le connecteur du chargeur mural du port de charge de la batterie, 
puis retirez le chargeur mural de la prise électrique.

ÉTAPE  6
Si la batterie a été retirée des supports pour la charge, réinstallez simplement 
la batterie dans les supports de montage.

ÉTAPE 7
Rebranchez le connecteur du câble de la batterie au connecteur du câble 
du moteur

ÉTAPE 8
Gérez le placement de tous les cordons en vous assurant qu’ils n’interfèrent 
pas avec le mouvement du couvre-fenêtre. Assurez-vous que l’antenne du 
moteur est exposée pour des performances radio optimales.

Port de chargement

Lien au moteur

Charger la pile Li-on 

SÉCURITÉ DES ENFANTS

     

Immediately remove this product if a cord longer than 22 cm or a loop 
exceeding 44 cm around becomes accessible. Rev 7/21 Print 7/21

WARNING

RISQUE D’ÉTRANGLEMENT– 
Les enfants en bas âge MISE EN GARDE

peuvent s’étrangler avec des cordes. Enlevez immédiatement ce produit si une 
corde mesurant plus de 22 cm devient accessible ou si le contour d’une boucle de 
plus de 44 cm devient accessible. 

STRANGULATION HAZARD – 
Young chidren can be strangled by cords. 


